

## **Issachar Watchmen Methodist(IWM) 31/12/2020-6/1/2021**

Prayer items 1st week of January

### I. Family

#### 1. Families with special children

- Pray that God will give them courage to accept the fact that there are special children in their homes.
- May God lead the parents with special children, and pray that God will give them wisdom to know how to educate them.
- Pray that special children are being treated fairly.
- May God give the parents of special children know how to allocate time to other siblings in the family so that they will not be ignored.
- May the elders in the family give spiritual support and help rendered so that the parents of special children feel loved and cared for.

### II. Church

1. Pray that God will show church brothers and sisters to care for families with special children and shower them with God's love.
2. We give thanks for the church for year 2020, thanks God for leading us through this year and able to experience God's abundant supply.

### III. Country/Nation

1. Pray for God's blessing, guide Malaysia towards 2021, so that our country will continue to experience God's abundant supply.
2. Pray to God for the health of all leaders, and also pray that God will give them a heart to love her people, become more sympathetic towards her people's hardship, and be willing to walk extra mile for the advantage of the people.

### IV. World

1. Pray for the refugee settlements in various places, and pray that God will lead the local governments know how to provide for the needs of these refugees.
2. Pray for God supply all resources required by the borderless-team. Ask that God will move more people to participate in this borderless-team, so that this team can grow in number and able to help those in need.

## **卫理公会以萨迦守望者 31/12/2020-6/1/2021**

正月第一个星期的祷告事项

### 一、家庭

#### 1. 特殊儿童家庭

- 祈求上帝赐给他们勇气来接受自己家中有特殊儿的事实。
- 愿神带领着特殊儿童家庭的父母，祈求上帝赐给他们智慧晓得如何教育自己家中的特殊孩子。
- 为着特殊儿童能够得到公平的对待向神祷告。
- 愿神赐给特殊儿的父母，有智慧晓得如何分配时间给予家中其他孩子，使其他孩子不被忽略。
- 愿家中的长辈，给予精神上的支持和行动上的帮助，使特殊儿的父母感到被关怀。

### 二、教会

1. 祈求上帝给教会弟兄姐妹晓得如何关心特殊儿童的家庭，以致特殊儿童的家庭感受到上帝的爱。

2.为着教会在 2020 年献上感恩的心，感谢神带领看顾我们在这一年里，经历到上帝丰盛的供应。

### 三、国家

- 1.祈求上帝赐福、看顾马来西亚迈向 2021 年，使我国继续经历上帝丰盛的供应。
- 2.为着所有领袖的健康向神祈求，也祈求上帝加添给他们爱民的心，越来越体恤人民的辛苦，愿意为人民多走一里路，来造福人民。

### 四、世界

- 1.为着各地的难民居留所祷告，祈求上帝给各地政府晓得如何照顾这些难民的需要。
- 2.祈求上帝供应无国界团队所需要一切资源。更愿上帝感动更多人参与在这个无国界的团队，使这个团队能够壮大起来，来帮助有需要的人。

## **Isakhar Pengawal Methodist 31/12/2020-6/1/2021**

Doa minggu pertama Januari

### 1.Keluarga

Berdoa untuk Keluarga Kanak-kanak Istimewa

- keberanian untuk menerima hakikat dengan adanya anak-anak istimewa dalam keluarga mereka
- Semoga Allah memimpin ibu bapa anak-anak istimewa, dan memberikan hikmat untuk mendidik anak-anak mereka
- Berdoa agar anak-anak istimewa memperoleh layanan yang adil
- Berdoa untuk ibu bapa anak-anak istimewa, agar mempunyai hikmat dalam pengurusan masa agar tidak mengabaikan anak-anak yang lain dalam keluarga
- Berdoa supaya ibu bapa anak-anak istimewa memperoleh sokongan secara moral dan nyata daripada ahli keluarga yang lain

### 2.Gereja

- 1.Berdoa supaya gereja dapat menunjukkan keprihatinan kepada keluarga anak-anak istimewa sehingga mereka dapat merasakan kasih Allah
- 2.Menaikkan kesyukuran kepada Allah kerana telah memelihara kita dan mencukupkan keperluan kita sepanjang tahun 2020

### 3.Negara

- 1.Berdoa semoga Allah memberkati dan memelihara Malaysia menjelang tahun 2021, supaya negara kita terus mengalami kecukupan Allah
- 2.Berdoa untuk kesihatan semua pemimpin negara, juga berdoa agar Allah menambahkan kepada mereka, hati yang mengasihi rakyat, dan mereka akan semakin dapat memahami penderitaan rakyat sehingga mereka sanggup berkorban demi kepentingan rakyat

### 4.Dunia

- 1.Berdoa untuk semua pusat pelarian di dunia, dan berdoa supaya kerajaan tempatan ini tahu bagaimana untuk menjaga keperluan mereka
- 2.Berdoa agar Allah membekalkan segala sumber yang diperlukan oleh badan-badan antarabangsa, dan badan-badan ini dapat bertumbuh, supaya lebih ramai lagi anggota yang terlibat dalam perkhidmatan bagi orang-orang yang memerlukan